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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA,  

OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA 

AO.BR.0012.5.3.2025 

 

PROTOKÓŁ 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BEZPIECZEŃSTWA, 

OCHRONY ŚRODOWISKA I ROLNICTWA 

z dnia 21 marca 2025 r. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie Komisji i stwierdzenie quorum. 

 

 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – Zbigniew 

Oses otworzył posiedzenie Komisji, które odbyło się w dniu 21 marca 2025 r. i powitał członków 

Komisji, Skarbnika Powiatu – Barbarę Golon, Powiatowego Lekarza Weterynarii w Nowym 

Tomyślu – Janusza Kalembę, Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym 

Tomyślu - Mirosławę Łuczak – Bąbelek, I Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Nowym 

Tomyślu – Adama Banasiaka, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Nowym 

Tomyślu – Sebastiana Kozłowskiego, Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Nowym 

Tomyślu – Katarzynę Koberling – Mach oraz pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu Powiatu. 

 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek obrad wraz z materiałami na tablety i 

poprosił członków Komisji o potwierdzenie swojej obecności drogą elektroniczną. 

 Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 7 członków Komisji i stwierdził 

quorum oraz prawomocność obrad. 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 Nieobecni: radny Krzysztof Pacholak, wicestarosta Jakub Skrzypczak 

 

 Przewodniczący poinformował, że punkty 5 d), 5 e) i 5 a) zostaną omówione w pierwszej 

kolejności. 

 

Ad. 5. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał: 

 d) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025 

 Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 
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- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance. 

Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

 Pytań nie było. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Dominik Dyderski, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Oses, Andrzej Pyliński, Adrian 

Szukała, Andrzej Wilkoński 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Pacholak, Jakub Skrzypczak 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025. 

 

 e) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

 Nowotomyskiego na lata 2025-2035 

 

 Przewodniczący poprosił skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025 – 2035 zostały ujęte zmiany 

zaproponowane w omówionym projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Nowotomyskiego na rok 2025, które dotyczą uruchomienia wolnych środków, zmiany w planie 

dochodów i wydatków budżetowych, a także bieżących zadań inwestycyjnych tj. „Czas na staż”, 

„Wsparcie deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej w podregionie leszczyńskim”, 

„Cyberbezpieczny Samorząd - poprawa poziomu cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa Powiatu 

Nowotomyskiego”, „Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Powiatu 

Nowotomyskiego i podległych jednostek organizacyjnych na lata 2022-2025”, 

„Termomodernizacja budynku biurowego Starostwa przy ul. Poznańskiej 33 w Nowym Tomyślu 
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wraz z wymianą okien i montażem źródeł energii odnawialnej” oraz „Rozbudowa i przebudowa 

budynku Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjno-Kartograficznej w Nowym Tomyślu”. 

 Przewodniczący Komisji zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego 

na lata 2025-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Dominik Dyderski, Maria Galas, Patryk Kąkolewski, Zbigniew Oses, Andrzej Pyliński, Adrian 

Szukała, Andrzej Wilkoński 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Pacholak, Jakub Skrzypczak 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025-2035. 

 

 a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 

 Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym 

 

 Przewodniczący Komisji zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 

 Skarbnik Powiatu o godzinie 10.17 opuściła posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 2. Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie powiatu nowotomyskiego w 2024 roku 

(Komenda Powiatowa Policji, Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej, Powiatowa 

Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna, Powiatowy Inspektorat Weterynarii, Powiatowy 

Inspektorat Nadzoru Budowlanego). 

 

 Przewodniczący poprosił Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o zabranie 

głosu. 

 Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego omówiła sprawozdanie na temat stanu 

bezpieczeństwa na terenie powiatu nowotomyskiego w 2024 roku w zakresie działalności 

Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. 

 Przewodniczący otworzył dyskusję w sprawie przedmiotowego sprawozdania. 
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 Komisja podjęła dyskusję na temat budowli ochronnych na terenie powiatu. 

 W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Komisji, Powiatowy Inspektor Nadzoru 

Budowlanego, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej. 

  

 Przewodniczący poprosił I Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Tomyślu 

o zabranie głosu. 

 I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji omówił sprawozdanie dotyczące stanu 

bezpieczeństwa na terenie powiatu nowotomyskiego w 2024 roku w ramach działalności 

Komendy Powiatowej Policji. 

 Przewodniczący otworzył dyskusję w sprawie przedmiotowego sprawozdania. 

 Komisja podjęła dyskusję w zakresie przestępstw korupcyjnych i narkotykowych, 

nadmiernej prędkości kierowców w m. Bolewicko, a także planowanych debat społecznych 

organizowanych przez Komendę Powiatową Policji w bieżącym roku. 

 W dyskusji udział wzięli: starosta Andrzej Wilkoński, radna Maria Galas, Przewodniczący 

Komisji, I Zastępca Komendanta Policji, radny Adrian Szukała. 

 

 Dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu o godzinie 11.03 

dołączył do posiedzenia Komisji. 

 

 Przewodniczący poprosił Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Nowym Tomyślu o zabranie głosu. 

 Komendant Powiatowy PSP omówił sprawozdanie dotyczące stanu bezpieczeństwa na 

terenie powiatu nowotomyskiego w 2024 roku w zakresie działalności Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej. 

 

 Starosta i radny Patryk Kąkolewski o godzinie 11.12 opuścili posiedzenie Komisji. 

 

 Przewodniczący otworzył dyskusję w sprawie przedmiotowego sprawozdania. 

 Komisja podjęła dyskusję na temat kampanii informacyjnej w zakresie regularnego 

czyszczenia przewodów kominowych. 

 W dyskusji udział wzięli: radny Dominik Dyderski, Komendant Powiatowy PSP, radna 

Maria Galas, radny Adrian Szukała. 

 

 Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, I Zastępca Komendanta Powiatowego 

Policji oraz Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej o godzinie 11.51 opuścili 

posiedzenie Komisji. 
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 Przewodniczący poinformował, że sprawozdania o stanie bezpieczeństwa na terenie 

powiatu nowotomyskiego w 2024 roku z Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej oraz 

Powiatowego Inspektoratu Weterynarii będą szczegółowo omówione na XIII sesji Rady Powiatu i 

zapytał, czy do przedmiotowych sprawozdań są pytania? 

 Pytań nie było. 

 

Ad. 3. Stan przygotowania szkół i placówek oświatowych, dla których Powiat Nowotomyski 

jest organem prowadzącym do zapewnienia bezpiecznej ewakuacji do miejsc schronienia w 

sytuacjach kryzysowych - analiza stanu obecnego oraz pożądanego. 

 

 Przewodniczący poprosił dyrektora Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym 
Tomyślu o zabranie głosu. 
 Dyrektor PCUW omówił informację na temat stanu przygotowania szkół i placówek 
oświatowych, dla których Powiat Nowotomyski jest organem prowadzącym do zapewnienia 
bezpiecznej ewakuacji do miejsc schronienia w sytuacjach kryzysowych. 
 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionej informacji są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 

Ad. 4. Legalizacja zatrudnienia cudzoziemców w Powiecie Nowotomyskim. 

 

 Przewodniczący poprosił Zastępcę dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym 

Tomyślu o zabranie głosu. 

 Zastępca dyrektora PUP omówił sprawozdanie na temat legalizacji zatrudnienia 

cudzoziemców w Powiecie Nowotomyskim. 

 Przewodniczący zapytał, czy przedmiotowego sprawozdania są pytania? 

 Radny Dominik Dyderski zapytał, ilu cudzoziemców zamieszkujących na terenie powiatu 

nowotomyskiego jest zarejestrowanych w Urzędzie Pracy jako bezrobotnych? 

 Zastępca dyrektora PUP odpowiedział, że jest to obecnie około kilkanaście osób. 

 

Ad. 5. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał: 

   b) Informacja z realizacji zadań Powiatowego Urzędu Pracy w 2024 roku oraz aktualna 

 sytuacja na rynku pracy w Powiecie Nowotomyskim 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do informacji z realizacji zadań Powiatowego Urzędu Pracy 

w 2024 roku oraz aktualnej sytuacji na rynku pracy w Powiecie Nowotomyskim są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 
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 c) Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Powiecie 

 Nowotomyskim w 2024 roku: 

    1) Komendy Powiatowej Policji, 

    2) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, 

    3) Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej, 

    4) Powiatowego Inspektoratu Weterynarii, 

   5) Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, 

 

 Przewodniczący Komisji poinformował, że sprawozdania zostały wyczerpująco 

omówione w punkcie 2. 

  

 f) Projekt uchwały w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu 

 Nowotomyskiego” 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania? 

 Pytań nie było. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”, 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Dominik Dyderski, Maria Galas, Zbigniew Oses, Andrzej Pyliński, Adrian Szukała 

BRAK GŁOSU (2) 

Patryk Kąkolewski, Andrzej Wilkoński 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Pacholak, Jakub Skrzypczak 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyznania 

tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 

 

 g) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki Nad Zabytkami Powiatu 

 Nowotomyskiego na lata 2025 - 2028 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki Nad Zabytkami Powiatu Nowotomyskiego 

na lata 2025 - 2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Dominik Dyderski, Maria Galas, Zbigniew Oses, Andrzej Pyliński, Adrian Szukała 

BRAK GŁOSU (2) 

Patryk Kąkolewski, Andrzej Wilkoński 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Pacholak, Jakub Skrzypczak 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu Opieki Nad Zabytkami Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025 - 2028. 

 

Ad. 6. Wnioski i opinie Komisji. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś wnioski lub opinie? 
Nikt się nie zgłosił. 

 

Ad. 7. Sprawy różne. 

 

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Bezpieczeństwa, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

 

/-/ Zbigniew Oses 

 

 

 

 

Sporządziła: Patrycja Dembniak – inspektor w Wydziale Administracyjno-Organizacyjnym i 

Zarządzania Kryzysowego 


